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Meer samen
Voor de toekomst.
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Beste inwoner van de gemeente Bergen op Zoom,

Verkiezingen
Op 16 maart 2018 zijn er weer verkiezingen.
Iedereen mag stemmen op een politieke partij. We kiezen dan de partijen die vier
jaar lang samen bepalen wat er gebeurt in de gemeente.

GroenLinks vindt dat er veel moet veranderen. We willen graag meebeslissen over
wat er gebeurt in de gemeente Bergen op Zoom, wat er nog moet gebeuren en
waaraan we ons geld moeten uitgeven. We hopen dat op 16 maart veel mensen op
ons willen stemmen. Als we genoeg stemmen krijgen, dan kunnen we ook
meebeslissen over belangrijke regels in de gemeente.

Bergen op Zoom is een mooie gemeente waar je kunt wonen, werken en leren.
Soms zijn er ook problemen. Wij willen die problemen oplossen. Samen met de
inwoners van onze gemeente. En de regels moeten makkelijker worden, zodat
iedereen begrijpt hoe je hulp kunt krijgen als je die nodig hebt.

Wat wil GroenLinks?
GroenLinks wil een gemeente waar iedereen mee kan doen. Iedereen hoort erbij, of
je nou jong bent of oud, in een ander land bent geboren, of problemen hebt met je
gezondheid. Ook willen we dat we goed zorgen voor elkaar en naar elkaar luisteren.
We moeten niet alleen goed zijn voor elkaar, maar we moeten ook goed zorgen voor
de dieren en de natuur.

Er moet wat veranderen. Iedereen moet kunnen leven in een schone gemeente, met
groene natuur, goede scholen, genoeg werk en zorg voor iedereen. Zonder
armoede, zonder geweld, zonder vervuiling.
We hebben heel veel plannen voor de gemeente Bergen op Zoom. Onze gemeente
moet een fijne plek zijn om gelukkig en gezond te leven.

Stemmen
We vinden het belangrijk dat iedereen begrijpt wat onze plannen zijn. Lees mee wat
wij belangrijk vinden voor onze gemeente.

Help je mee onze gemeente te veranderen?
Vergeet niet te stemmen! 16 maart op GroenLinks.
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Wat wil GroenLinks?

1. Samen duurzaam
Iedereen moet fijn leven op onze aarde: ook onze kinderen.
Wij vinden de toekomst heel belangrijk. Onze kinderen en hun kinderen moeten ook
gezond en goed kunnen leven. Als de gemeente beslissingen neemt, dan moeten we
altijd denken aan de mensen die na ons leven. Het klimaat verandert, omdat wij heel veel
van de aarde gebruiken en de aarde ook vervuilen. We willen minder afval en onze
spullen langer gebruiken. Daarom moeten we een schone gemeente hebben. Met
minder afval. Als mensen hun afval goed scheiden, plastic, groen en restafval, hoeven ze
ook minder te betalen.

Inwoners willen zelf beslissen hoe hun straat of wijk eruitziet. We willen dat mensen geld
krijgen als ze goede plannen hebben om hun buurt schoon, veilig en groen te maken.

Auto’s zijn niet goed voor het milieu. Daarom willen we dat mensen minder met de
auto’s gaan rijden en vaker de fiets gebruiken. Daarom zorgen we voor goede
fietspaden en een maximumsnelheid van 30 kilometer per uur op veel plekken. Mensen
die met de bus willen rijden, moeten dat kunnen betalen. Wij zorgen voor goedkope
buskaartjes voor mensen die weinig geld hebben.

2. Samen wonen
Iedereen moet in een goed huis kunnen wonen en dit kunnen
betalen.
Wij willen dat niemand op straat hoeft te slapen. Iedereen moet een huis kunnen
betalen. De huizen moeten goed zijn en daarom isoleren we de huizen altijd. Anders
wordt het heel duur om de energiekosten te betalen. We willen geen gas meer in de
huizen. GroenLinks wil dat alle stroom van de wind, de zon en het water komt. Dat kan
bijvoorbeeld door zonnepanelen op het dak.

Als mensen problemen hebben en snel een ander huis moeten hebben, moeten ze hulp
krijgen. Sommige woningen moeten worden veranderd, omdat iemand bijvoorbeeld ziek
wordt en de trap niet meer kan gebruiken. Dan moet er heel snel hulp komen. Ook als er
bijvoorbeeld schimmel is in de woning, moet de gemeente snel helpen.
Mensen die hier komen om te werken of omdat ze gevlucht zijn uit hun eigen land,
moeten altijd een veilige en goede woning krijgen.

Ook zijn er weinig woningen voor jongeren en voor gezinnen die samen in een huis
willen gaan wonen. GroenLinks wil dat de woningen beter worden verdeeld. In elke wijk
moet er een huis zijn die iedereen kan betalen. Mensen met een uitkering die samen
gaan wonen, moeten hun uitkering blijven houden.
We willen eerst kijken naar de huizen die we beter kunnen maken. Als er meer huizen
worden gebouwd, dan komen er ook goedkope huizen.

Duurzaam leven betekent dat je ervoor zorgt dat je met
je plannen en keuzes, rekening houdt met de mensen
die na ons leven. Dan kunnen ze goed en gezond
blijven wonen en leven op onze aarde. We gebruiken
heel veel van de aarde om te kunnen wonen, eten,
werken en reizen. Ook vervuilen we de natuur, grond,
de lucht en het water. Dat is ook niet goed voor het

klimaat.
We gebruiken veel en gooien veel weg. Als we willen
dat onze kinderen (en hun kinderen) ook goed kunnen
leven, moeten we minder afval hebben. Ook kunnen we
ervoor zorgen dat de dieren kunnen blijven leven in een
gezonde natuur. Als je duurzaam leeft is er genoeg
voor iedereen en kan de aarde weer een fijne plek

worden om te leven.
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3. Samen goed en gezond leven
Iedereen moet hulp kunnen krijgen om gezond te kunnen leven.
Als mensen problemen hebben met hun gezondheid, moeten we snel helpen. Wanneer
mensen lang moeten wachten op hulp, kunnen de problemen groter worden. Iedereen in
de zorg moet daarom goed samenwerken. Door het Coronavirus zijn er ook veel
problemen. We moeten goed samenwerken met andere gemeenten om genoeg plekken
te hebben om te kunnen testen of vaccineren.

Jongeren en ouderen die hulp nodig hebben moeten snel hulp krijgen in hun eigen
buurt. Wij vinden het belangrijk dat iedereen een gezond en gelukkig leven krijgt. We
willen dat iedereen die een hulpmiddel nodig heeft, deze ook krijgt.
Op school moeten meisjes gratis maandverband krijgen.

Mensen met een handicap die moeten over straat en in gebouwen van de gemeente
makkelijk kunnen komen en mee kunnen doen. Als je bijvoorbeeld in een rolstoel zit, is
het belangrijk dat je veilig over de straat kunnen rijden.

4. Samen voor groen en natuur
Iedereen heeft groene natuur nodig.
Wij willen op meer plekken ruimte voor bomen, planten en dieren. Daarom planten we
10.000 bomen, met ook fruitbomen. We zorgen goed voor de natuur en bouwen geen
huizen op groene plekken.
Ook willen we dat er minder auto’s rijden en meer fietsers komen. Dat is beter voor de
natuur en het milieu. Als mensen meer gaan fietsen, is dat ook goed voor de
gezondheid. Daarom zorgen we voor goede en veilige fietspaden. Reizen met de bus
mag niet duur zijn. Iedereen die de bus niet kan betalen krijgt een goedkoop
busabonnement.

5. Samen groeien
Iedereen heeft een inkomen nodig.
Wij willen dat iedereen moet kunnen werken en leren. Daarom is het ook belangrijk dat
iedereen goed kan lezen en schrijven. Wie geen baan heeft
niet kan werken krijgt geld om goed en gezond te kunnen leven. Wie veel schulden heeft
of arm is, moet hulp krijgen.

We willen dat alle kinderen naar een goede en veilige kinderopvang of school kunnen
gaan. Ook is het belangrijk voor kinderen dat ze kunnen sporten, muziek kunnen maken,
of een andere hobby zoals schilderen. Ook als de ouders weinig geld hebben.

In de gemeente Bergen op Zoom leven heel veel verschillende mensen. Het maakt niet
uit waar je bent geboren. Wij willen dat iedereen zich thuis voelt in onze gemeente. Ook
als er mensen zijn gevlucht uit hun eigen land omdat er oorlog is.

Iedereen moet zich veilig voelen. Het maakt niet uit wat je gelooft en of je van een man
of vrouw houdt. Iedereen heeft gelijke rechten en moet ook gelijke kansen krijgen.
Niemand mag discrimineren en als je je niet veilig voelt, krijg je snel hulp.


